

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN COMMERCIAL BANK Date: 27-11-2025 03:15:46 PM	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك التجاري الأردني التاريخ: 27-11-2025 03:15:46 PM
The Extraordinary General Assembly Meeting of JORDAN COMMERCIAL BANK was held on 1:00 On 27-11-2025 at Lumi. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 97.04%.	عقدت الهيئة العامة لشركة البنك التجاري الأردني بتاريخ 27-11-2025 على 1:00 اجتماعا غير عادي وذلك في لومي وبنسبة حضور 97.04%.
Subject: Increasing the company's Capital	الموضوع: زيادة رأس المال
The General Assembly approved the increase of the company's capital from 120000000 to 130000000 through:	حيث وافقت الهيئة العامة على زيادة رأسمال الشركة من 120000000 سهم/دينار إلى 130000000 سهم/دينار، وذلك من خلال:
The Capital Increase Method	تحديد طريقة زيادة رأس المال
Public offering:	اكتتاب عرض عام:
The subscription of the bank's shares will be conducted through public offering reserved of the bank's shareholders	اكتتاب عام مخصص لمساهمين البنك
Note: please specify the following information – if available:- 1. Issuing price of the new shares 2. Name/names of targeted subscriber /subscribers	ملاحظة: يرجى تحديد المعلومات التالية: 1. سعر إصدار الأسهم الجديدة 2. الجهة او الجهات التي سيتم تخصيص الاسهم لها
The issuance price of the new shares is one Jordanian dinar per share	سعر اصدار الأسهم الجديدة هو دينار اردني واحد للسهم
Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: هيثم حموري	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: هيثم حموري